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Referat fra bestyrelsesmøde den 20.06.2024 

Deltagere : Leif Nygaard, Kostræde Ny Vandværk (formand),  

Jan Baltzer Hansen, Ørslev Vandværk (næstformand),  

Peder Lundgaard, Bakkebølle Strand vandværk (ekstern kasserer),  

Karen Eiken Jensen, Vordingborg Forsyning (sekretær), (best.medlem),  

Heidi Hemmingsen, Vordingborg Forsyning (afløser for Karen) 

Jens Gammelgaard, Bønsvig Strand Vandværk (best.medlem),   

Keld Larsen, Magleby Vandværk (best.medlem)  

Ole Bennetzen. Råbylille vandværk (suppleant) 

Henrik F. Larsen, Lundegård vandværk (suppleant) 

Afbud/fraværende :  Ole Bennetzen 

Referant : Karen Eiken Jensen 

  

Dagsordenspunkt Mødereferat 

1. Protokol Bemærkninger til referat fra sidste møde (konstituering den 26.02.2024):  

Ingen 

2. Gensidig 

orientering 

 

Leif – Grundvandssamarbejdet: Har været til foredrag i maj måned i 

Kalundborg hvor forsyningen og Vandrådet arbejder på at få etableret et 

samarbejde som vores. Der er fra kommunens side af overvejet 

”tvangsmedlemsskab” 

Leif har også været i Ringsted og Lejre for at fortælle om hvordan vi har 

etableret og udviklet Grundvandssamarbejdet. 

 

Leif – Kostræde Ny vv: Leif fortalte lidt om Kostræde vandværk nærtstående 

overtagelse af Svinø By og Svinø Strands forsyningspligter. Aftalerne skrives 

snart under og så skal der afholdes div. Generalforsamlinger for endelig 

bekræftelse. Forventes at være på plads den 01.01.2025 (2026?). 

 

Jan – Ørslev vv.: Projekt ”2 vandværker i et” er færdigt. Ellers ikke noget nyt. 
 

Peder – eksterne kasserer: Peder er nu ude af bestyrelsen for Bakkebølle 

Strand vandværk (Peder er flyttet til Nyråd, men havde indtil 

generalforsamlingen i vandværket, beholdt sin bestyrelses/kassererpost). 

Mulighed for opsætning af generator undersøges. 

 

Jens – Bønsvig Strand vv: Håber på renoveringsplan er klar til efteråret. 

Starter sandsynligvis i Kohaven. Helhedsløsning. 

Samarbejde/sammenlægning/overtagelse af Jungshoved vandværk 

afventer. 

 

Keld Larsen, Magleby vv: Har en lille sag vedr. hvad kan der opkræves for at 

der er etableret en lang forsyningsledning for at kunne forsyne en ejendom 
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Dagsordenspunkt Mødereferat 

”langt ude på landet”. De har ikke en specieltakst så vandværket kommer 
sandsynligvis til selv at betale gildet. 

 

Karen – VF: Der forventes en del henvendelser vedr. vand-beredskab, som 

der er så meget i pressen om pt. (og vi har da også fået nogle).  

Vi forventer at etablere nye boringer i Nygårdshave og i Sønderskov (begge 

til Mørkeskov vandværk) og ved Bæk til Præstø vandværk.  

Vi er i gang med VVM til Møn Ny vandværk. Vi havde søgt in 

indvindingstilladelse tilbage i 2019-2022 og først her i slutningen af 2023 

kommer kommunen i tanke om at der skal screenes og VVM-redegøres. Vi 

har entreret med NIRAS til at hjælpe os. Det bliver kompliceret og dyrt. 

 

Andet: Nej 

 

3. Sløjfninger, status 

  

Pr. 20.06.2024:  

2011-2021 262 stk. 

2022 35 stk. 

2023 18 stk. 

I alt 345 stk. 

2024  

Runde 41 2 – hvoraf 1 (udsat – ejendommen er 

sat til salg 

Runde 42 11 stk, hvoraf 2 er i OSD, 0 venter og 3 

er uden for OSD. Er bestilt hos SEG 

Miljø 

Runde 43 Nytilkomne: 3 stk. Alle er inden for 

OSD-område. Der er forventning om 2 

til fra Sømarke. 

Runde 44 2 – 1 inde for OSD og 1 uden for. VF 

boringer 
 

4. Økonomi og 

regnskab 

 

Medlemmer pr. 20.06.2024: 25 (inkl. Oremandsgård) 

 

Alle vandværker har betalt kontingent. 

 

436.000 kr. i kassen. Heraf skal der bruges 170.000 kr. til bestilte sløjfninger. 

 

Tilskud fra statspuljen forventes udbetalt til september 2024. 11 x 15.000 kr. 
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Dagsordenspunkt Mødereferat 

5. Hjemmesiden 
Skal opdateres. Leif har kontakt til nogle unge mennesker, der kan hjælpe 

med opgaven. 

 

Vi skal have fundet ud af hvor mange der er inde og kikke. Her kan et 

Google-værktøj – Google Analytics 

https://support.google.com/analytics/answer/1009694?hl=da  

 

 

6. 0 
Ingen 

 

 

7. Næste møde/ 

 

Efter sommerferien 

8. Eventuelt. Intet. 

 

 

 

https://support.google.com/analytics/answer/1009694?hl=da

